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IDRETTSKRETSSTYRET 

PROTOKOLL 
 

KRETSSTYRETS MØTE NR 3/2024-2025 

ONSDAG 28. AUGUST 2024  

TEAMS 

 

 

 

PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE MELDINGER, OG VEDTAK I SAKER 

SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE LEDD, BLIR FULGT OPP DIREKTE 

NÅR DET ER AKTUELT 

 

 

PROTOKOLLEN BLIR I SIN HELHET OFFENTILIGGJORT GJENNOM 

IDRETTSKRETSEN SINE HJEMMESIDER  

 

 

 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 

MED NORDLAND IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG.SJEF 

 

 

 

NORDLAND IDRETTSKRETS 

Idrettens Hus 

Fridtjof Nansens vei 5, 8003 BODØ 

Tlf: 75 71 14 00   

Nordland Idrettskrets (idrettsforbundet.no) 

  

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/nordland/
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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 3/2024-2025, 28. AUGUST 2024 

TEAMS 

 
Tilstede: Reinert Aarseth  Leder 

Trond Olsen   Nestleder 

Audun Anvik   Styremedlem 

Aurora Hanssen  Styremedlem 

Hege-Kristin Pettersen 1. varamedlem 

 

Forfall: Siri-Elise Bjørgaas  Styremedlem 

Bjørn Bremer   2. varamedlem 

 

 

Fra adm.: Kristin Setså   Org.sjef 

  Sigbjørn Bøtun  Rådgiver anlegg, politikk, idrettsråd 

   

 

Sakliste: 

 

Sak 27: Godkjenning av protokoll     

a. Styremøte 2/2024-2025, 17.06.24, Teams  

   

Sak 28: Innspill fra høringsrunde med SK/IR om endringer i spillemiddel- 

  ordningen 

  

Sak 29: Høringsuttalelse NIF sin spillemiddelsøknad 2025  

  

Sak 30: Høringsuttalelse «Forslag til ny fireårig tilbudsstruktur for videregående  

skoler i Nordland 2025-2029  
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Saksbehandling: 

 

Sak 27: Godkjenning av protokoll     

a. Styremøte 2/2024-2025, 17.06.24, Teams  

 

Vedtak: Protokollen godkjennes. 

 

 

Sak 28: Innspill fra høringsrunde med SK/IR om endringer i  

spillemiddelordningen  

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 27.08.24.   

 

Sigbjørn redegjorde for prosessen som har vært gjennomført overfor idrettsråd, 

særkretser og møter i anleggsutvalget. NIF sitt forslag til høringssvar ble 

referert. 

 

Styret ga honnør til anleggsutvalget og Sigbjørn for den omfattende prosessen 

og at man har greid å involvere så mange fra idrettsråd og særkretser. 

 

I tillegg til de justeringer anleggsutvalget foreslår, ønsket styret å ta inn noe om 

følgende punkter: 

• Tilskudd til paraidrettssenter bør taes inn i ordningen. 

• Vi bør påpeke hvor viktig Nord-Norge tillegget er. 

• Vi bør også si noe om det grønne skiftet og herunder fotballens store 

utfordring med forbudet mot granulat. 

• Det bør også komme med kommentarer om hvor uhensiktsmessig den 

foreslåtte 3-års regelen er. 

• Behovsprøving av anlegg bør også kommenteres, og idrettsrådenes 

rolle i prioritering av anlegg i forhold til behovet i idretten i kommunen. 

 

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets stiller seg bak NIF sitt felles forslag til  

høringssvar, med de innspill om justeringer anleggsutvalget foreslår, og de 

som kom frem i møtet. 

 

 

Sak 29: Prosess for høring ny spillemiddelordning fra KUD 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 22.08.24.   

 

Adm gikk gjennom postfordelingen og det NIF foreslår som søknadssum og 

prioriterte områder i 2025. 

 

I tillegg til de forslag på tiltak som adm foreslår i saksfremlegget, ønsker styret 

inne tiltak mot frafall i regi av særforbund og særkrets som tiltak under 

Ungdom.  

 

Økonomi som barriere taes ut blant forslagene siden det i hovedsak er en sak 

man må jobbe med politisk. 
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Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets ber administrasjonen gi høringssvar til NIF  

basert på saksfremlegg og diskusjonen i møtet. 
 

 

 Sak 30: Høringsuttalelse «Forslag til ny fireårig tilbudsstruktur for videregående  

skoler i Nordland 2025-2029 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 22.08.24.   

 

Sigbjørn gikk gjennom det som er foreslått ang. idrettsfag. Styret diskuterte de 

argumenter som er foreslått fra administrasjonen, og ønsker i tillegg å legge 

vekt på gjennomføringsgraden på idrettsfag i forhold til andre studieretninger. 

De ønsker også å få frem at idrettsfag er viktig for den idretten på stedet i form 

av ressurspersoner med kompetanse som ofte er frivillige i idretten på fritida. 

   

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets ber administrasjonen utarbeide høringssvar  

basert på momentene i saksfremlegget og diskusjonen på møtet, og 

oppfordre  OLT Nord til å bidra. 

 


